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Que el Ple, en sessió ordinària del dia 9 de novembre de 2020, i a resultes de
l'aprovació de l'acta de la sessió, ha aprovat per majoria simple amb vuit vots a
favor dels grups municipals PSC-CP i C's i dinou abstencions dels grups
municipals JuntsxCat, Guanyem Girona i ERC-AM el següent acord:

José Ignacio Araujo Gómez, secretari general de l'Ajuntament de Girona, 

"La darrera setmana els gironins llegíem al Diari de Girona noticies preocupants
respecte la seguretat del municipi. Lamentablement, aquest tipus de noticies es
venen repetint al llarg de molts mesos, creant un clima d'inseguretat estès entre els
veïns de la ciutat. L'augment de la sensació d'inseguretat a tota la ciutat i,
especialment, als barris de la zona oest, és alarmant. Per això, requerim mesures
de consens entre totes les forces i que alhora siguin d'aplicació immediata per tal de
revertir la situació.

La seguretat en l'àmbit local depenent de la Policia Municipal, sota la gestió directe
d'aquest Ajuntament, necessita d'urgència més recursos humans, més agents. La
reivindicació de l'augment de la plantilla policial ha sigut una reivindicació constant,
tant per part dels grups polítics com per la pròpia direcció de la policia municipal. 

Els nous agents no aconsegueixen sobrepassar els que es jubilen, el que fa que
ens trobem en una situació de creixement cero. Així, a l'any 2019 van haver catorze
agents que van causar baixa per jubilació, i enguany ho faran una dotzena. La
incorporació de 16 nous agents el darrer curs constata la paràlisi en el creixement a
la que ens referim. Alhora, a dia d'avui Girona segueix amb una dèficit d'agents en
relació amb el rati recomanat pel Parlament Europeu, que equival a 1.8 agents cada
1000 habitants, el que preveu que per a una ciutat que sobrepassa els 100.000
habitants (103.500 segons el darrer cens), necessitaríem un mínim de 180 agents
en plantilla per no ser un cos amb insuficiència. En l'actualitat, la plantilla de la
Policia municipal als darrers anys es situa entorn als 140 agents.

La incorporació de nous agents és lenta i complexa perquè exigeix la preparació i
realització d'un concurs-oposició, on les diferents fases es demoren un període de
temps concret. Posteriorment, es sumen més mesos amb la preparació de l'agent a
l'acadèmia, així com el temps per a la realització de pràctiques.

La tendència general de la gestió de la Policia municipal s'ha basat en un model
d'agent d'oficina, amb molta recollida de dades i estadístiques, sumat a un intent de
consolidar la policia de barri o de proximitat per a intentar una major proximitat amb
el ciutadà. En canvi, els carrers de Girona a dia d'avui viuen una altra realitat, i, per
tant, es necessita actualitzar l'operativitat del cos al carrer. Les noves necessitats
requereixen l'augment del patrullatge a peu de carrer dels agents. La presència
policial és el primer pas perquè el ciutadà es senti segur i el delinqüent es senti
amenaçat.

Varis factors afecten a aquesta nova realitat, i no és l'ànim d'aquesta moció fer un
anàlisi dels mateixos. A la vegada, és reconegut per tothom que la delinqüència
menor duu una tendència al alça, només cal llegir els diaris locals, tal com ens
referíem al inici. A tall d'exemple, una de les branques delinqüencials en les que, de
nou, tots els grups polítics hi estem d'acord, és l'augment de les ocupacions il·legals

CERTIFICO 

Exp.: 2020040327 - C. 06.025.073
mg

DOC_ID: 9434424Certificats: PLE ORDINARI 09/11/2020 - CERT. Moció que presenta
el grup m

Codi de verificació CSV: M2ADN-94RX7-9TOJS
Data d'emissió: 23 de noviembre de 2020 a les 9:48:31
Pàgina 1 de 2

El document ha estat signat per :
1.- Secretari General de AJUNTAMENT DE GIRONA.Signat 10/11/2020 11:27

2.- Alcaldessa de AJUNTAMENT DE GIRONA.Signat 10/11/2020 15:10

APROVAT

C
Ò

P
IA

 D
E

L 
D

O
C

U
M

E
N

T
 O

R
IG

IN
A

L 
(R

ef
.: 

55
68

34
4 

M
2A

D
N

-9
4R

X
7-

9T
O

JS
 D

77
A

A
A

8D
F

51
C

C
9D

11
8B

D
C

8B
06

3C
F

48
C

A
2A

C
18

2C
0)

 g
en

er
ad

a 
am

b 
l'a

pl
ic

ac
ió

 in
fo

rm
àt

ic
a 

F
irm

ad
oc

. E
l d

oc
um

en
t e

st
àS

IG
N

A
T

. M
itj

an
ça

nt
 e

l c
od

i d
e 

ve
rif

ic
ac

ió
 p

od
eu

 c
om

pr
ov

ar
 la

va
lid

es
a 

de
 la

 fi
rm

a 
di

gi
ta

l d
el

s 
do

cu
m

en
ts

 s
ig

na
ts

 a
 l'

ad
re

ça
 w

eb
 h

ttp
://

w
w

w
.g

iro
na

.c
at

/v
er

ifi
ca

ci
o_

si
gn

at
ur

a.



DOCUMENT IDENTIFICADORS

ESTATSIGNATURES
ALTRES DADES

Vist i plau   
L'alcaldessa presidenta

Marta Madrenas i Mir

1. La reestructuració immediata del cos de la Policia municipal per tal de posar a
disposició de la seguretat ciutadana més efectius policials.

2. Que els policies que cobreixen tasques administratives es redirigeixin a
patrullatge al carrer, donat que les tasques administratives es poden cobrir amb
altre personal depenent de l'Ajuntament però la vigilància al carrer solament la pot
desenvolupar el personal policial, en la seva preparació específica i la qualitat
d'agent de la autoritat.

3. Específicament, la posada en operativitat de dues patrulles més als carrers de la
ciutat en el torn de nit, per ser la franja horària on es detecta més incidències i/o la
que causa un efecte d'inseguretat més alt al ciutadà.

4. Que en cas d'haver-se iniciat per part de la regidoria de Seguretat de l'Ajuntament
les mesures oportunes per a redirigir en tasques de patrullatge al carrer a policies
que en l'actualitat desenvolupen tasques administratives, s'informi als grups polítics i
a la ciutadania de forma immediata de: a. data on es comença a treballar en
aquesta reorganització, b. data en que s'executaran les mesures concretes, c. nou
organigrama de la Policia municipal (en cas de ser d'ús intern compartir-ho
únicament amb els grups polítics), d. detall de l'augment d'agents destinats al
patrullatge al carrer i e. altres dades rellevants; nombre total d'agents en plantilla en
l'actualitat, agents acollits a la pre-jubilació, previsió d'agents que es jubilen i
previsió de nous agents enguany."

I perquè així consti i assorteixi els efectes oportuns, expedeixo aquest certificat d'ordre
i amb el vistiplau l'alcaldessa presidenta.
                                             

a la ciutat.

El mes passat, aquest grup polític va efectuar una comunicació en premsa on es
demanava una sèrie de mesures en matèria de seguretat, algunes de les quals es
reiteren en aquesta moció. Pels motius exposats, demanem
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